
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 470
Er det ministerens opfattelse, at indførelsen af en kilometerafgift, en forhøjet dieselafgift 
samt et nyt gebyr på fællesskabstilladelser er udtryk for, at man fjerner unødvendig 
administration hos transportbranchen? Der henvises til artiklen ”Thomas Danielsen har 
sat sig et nyt mål: Jeg vil være den minister, der fjerner flest love og regler” bragt i Altinget 
den 19. september 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Betina Kastbjerg 
(DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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